



Congo-Colombia: Exchange of Missionaries

On August 5, 2012, Fr. César Gutierrez of Colombia arrived in Kisangani, Congo, where he will work as a missionary. Fr. Cesar is 46 years old and had been working in Colombia in the past years. A young priest from Congo, Fr. Constantin Atalipa, aged 31, is now in Rome, preparing himself to go to Colombia. Both are not familiar with the language and the culture of the place where they are going to work but accepted this missionary challenge. They had a chance to see each other in Kinshasa (DRC) a day before Fr. Constantin left the country.

Congo-Colombie: Echange des Missionnaires

Le 05 Aout 2012, Père César Gutierrez de la Colombie est arrivé à Kisangani (RDC) où il va travailler comme missionnaire. Père César est âgé de 46 ans et il a travaillé en Colombie dans les années passées. Un jeune prêtre du Congo, Père Constantin Atalipa, âgé de 31 ans est maintenant à Rome, se préparant pour aller en Colombie. Tous les deux ne sont pas familiers avec la langue et la culture du Pays où ils vont travailler. Cependant, ils acceptent ce défi missionnaire. Ils ont eu la chance de se rencontrer à Kinshasa (RDC) un jour avant le départ du Père Constantin.